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Proces verbal  

 

al şedinŃei de dezbatere publică organizată de către Centrul de Informare pentru 
CetăŃeni şi RelaŃii Publice, în temeiul Legii nr. 52/2003 privind transparenŃa decizională 

în administraŃia publică din data de 28.11.2012 pentru: 
� proiect de hot ărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru 

folosirea locurilor publice de desfacere din pie Ńele, târgurile şi oboarele din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2013 ; 

� proiect de hot ărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2013, pent ru serviciile 
prestate la Starea Civil ă – „Casa C ăsătoriilor“. 

 

 

 ŞedinŃa a avut loc în Sala de şedinŃe, etajul I, cam.9 din B – dul. LibertăŃii, nr.17. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Bună ziua! Ne bucurăm că aŃi acceptat invitaŃia administraŃiei locale. În 
conformitate cu prevederile Legii nr. 52/2003 privind transparenŃa decizională în 
administraŃia publică, Primăria Hunedoara organizează din oficiu, şedinŃa de dezbatere 
publică pentru două proiecte de acte normative: proiect de hotărâre privind stabilirea 
taxelor şi tarifelor de închiriere pentru folosirea locurilor publice de desfacere din pieŃele, 
târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, pe anul 2013 şi proiect de hotărâre 
privind stabilirea de taxe, pe anul 2013, pentru serviciile prestate la Starea Civilă – „Casa 
Căsătoriilor“.  
 Compartimentul C.I.C. împreună cu celelalte structuri cu atribuŃii în domeniu au 
publicat în data de 13 noiembrie anunŃul care cuprinde denumirea proiectului de 
hotărâre, data publicării acestuia, data şi modalităŃile până la care se pot formula opinii, 
propuneri şi recomandări, posibilităŃile de acces al persoanelor interesate de 
documentaŃie.  
 Toată documentaŃia aferentă proiectelor de hotărâre s-a afişat: 

- pe pagina de internet a instituŃiei (secŃiunea Proiecte de hotărâri); 
- prin afişare la sediul instituŃiei; 
- consultare la CIC; 
- prin transmitere pe e-mail către mass – media locală.  

 În acest context, în data de 19 noiembrie, patruzeci şi şase de societăŃi 
comerciale care-şi desfăşoară activitatea în PiaŃa Obor, zona I, II şi III au depus 
recomandări la proiectul de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere 
pentru folosirea locurilor publice de desfacere din pieŃele, târgurile şi oboarele din 
municipiul Hunedoara, pe anul 2013, prin care solicită reducerea chiriei pentru terenul 



aferent spaŃiului comercial (în prezent este de 10 lei/mp/lună) sau posibilitatea 
concesionării terenurilor de către actualii proprietari ai construcŃiilor.  

Pentru analiza propunerii formulate la proiectul de act normativ, primăria a decis 
organizarea unei întâlniri în care se vor analiza toate recomandările depuse la proiectul 
de act normativ de pe ordinea de zi. (anexa 1) 

 Facem precizarea că punctele de vedere exprimate de persoanele prezente au 
valoare de recomandare.  

 Prin această dezbatere, primăria doreşte să îmbunătăŃească participarea 
cetăŃenilor la procesul de luare a deciziilor la nivelul instituŃiei, prin cultivarea şi 
încurajarea participării constructive a societăŃii civile precum şi a tuturor cetăŃenilor, fără 
discriminare şi necondiŃionat, la luarea deciziilor privind comunitatea locală.  

 La dezbaterea publică au fost invitaŃi: 
- dl. primar îşi cere scuze, a fost convocat la o altă dezbatere publică 

cu societatea care se ocupă cu colectarea deşeurilor la Consiliul JudeŃean; 
- subsemnatul, viceprimarul municipiului Hunedoara – Dan 

BobouŃanu; 
- din partea Oficiului Juridic o avem pe doamna Podea Gabriela – şef 

serviciu; 
- doamna Pascaru Amalia – director al Serviciului Public AdministraŃia 

PieŃelor, Târgurilor  şi Oboarelor; 
- domnul Pasc Răducu Marius, şef serviciul Public Comunitar Local de 

EvidenŃă a Persoanelor; 
- domnul inginer Bilei Lucian – reprezentant al Biroului Urbanism, 

Amenajarea Teritoriului, Cadastru şi Control în ConstrucŃii 
- reprezentanŃii mass-mediei locale – televiziunea locală INFO HD. 

Mai participă: doamna consilier Takacs Aranka şi domnul consilier Muzsic Robert 
Eugen. 

 Aş dori să stabilim de la început anumite reguli privind această dezbatere:  
- vom discuta prioritatea ordinii de zi cu privire la proiectele de acte normative 

amintite; 
- luările de cuvânt se fac în ordinea înscrierii pe listă şi timpul alocat unui vorbitor să 

fie de 3-5 minute; 
- vor fi luate în considerare, cu valoare de recomandare, doar propunerile 

punctuale, cu referire strictă la prevederile proiectului de act normativ supus dezbaterii şi 
cu prezentarea variantei pentru textul care se doreşte modificat sau înlocuit. 
 Declar deschisă dezbaterea aceasta şi dau cuvântul doamnei Pascaru Amalia 
pentru a prezenta proiectul respectiv. 

Doamna Pascaru Amalia – director  al Serviciului Public Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  

 
 Serviciul nostru a întocmit raportul pentru proiectul de hotărâre privind taxele şi 
tarifele pentru anul 2013 din pieŃele municipiului Hunedoara şi în acest proiect am 
menŃinut la acelaşi nivel ca din 2010 încoace tariful pentru închiriere teren. Toate tarifele 
din anul 2012 au fost menŃinute şi pentru anul 2013: 10 lei a fost aprobat în anul 2012 şi 
10 lei am propus noi să fie şi în anul 2013.   
 Referitor la teren ceea ce aveŃi închiriat dumneavoastră şi restul tarifelor fiind la 
fel. Şi tariful de închiriere la teren a rămas la acelaşi nivel 10 lei/mp/lună începând din 
anul 2010 încoace. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Da, vă mulŃumesc ! Domnul Pasc ne va prezenta proiectul de hotărâre privind 
stabilirea de taxe, pe anul 2013, pentru serviciile prestate la Starea Civilă – „Casa 
Căsătoriilor“. 



Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii 
Publice  

 Având în vedere că nu au fost formulate recomandări cu privire la proiectul de act 
normativ propun să nu prezentăm acest proiect în cadrul dezbaterii. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Doamna Toma Valerica este persoana responsabilă de relaŃia cu societatea civilă. 

 Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii 
Publice  

 Neavând nicio recomandare, înseamnă că persoanele fizice şi juridice, asociaŃiile 
civile şi asociaŃiile neguvernamentale din municipiul Hunedoara nu au manifestat un 
interes activ pentru al doilea punct de pe ordinea de zi şi, în acest caz, nu analizăm 
acest proiect de hotărâre în cursul acestei dezbateri. 

Domnul Pasc R ăducu Marius - şef serviciul Public Comunitar Local de Eviden Ńă a 
Persoanelor   
 

Şi la Casa Căsătoriilor menŃinem aceleaşi taxe ca şi până anul trecut cu  
introducerea  taxei  de folosire a sălii în care este amenajată primirea invitaŃilor, taxa de 
divorŃ, taxele pentru prelucrarea în regim de urgenŃă a actelor obŃinute din străinătate. 

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 
Da, vă mulŃumesc ! 
 

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii 
Publice  

Pe lista cu persoanele care s-au înscris la cuvânt din partea S.C. ANDREEA & 
RUT SAV S.R.L., reprezentată prin domnul Horopciuc Sava, s-a înscris domnul 
Horopciuc Sava să ia cuvântul în cadrul dezbaterii şi reprezentantul direcŃiei de 
specialitate care a participat la elaborarea proiectului de hotărâre vă va răspunde. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

  Vă ascultăm cu interes ! 

Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Bună ziua ! Îmi pare rău că nu se pot discuta foarte multe lucruri care aparŃin de 
funcŃionarea pieŃei şi trebuie să ne referim numai la proiectul de hotărâre pe care la-Ńi 
menŃionat dumneavoastră. Deci, societatea mea solicită să se reducă chiria de la 10 la 8 
lei, întrucât dumneavoastră cunoaşteŃi mai bine starea oraşului, situaŃia oraşului, a 
muncitorilor, a locurilor de muncă. Avem angajaŃi, achităm chirie, impozit, însă  
problemele cu care ne confruntăm, să ştiŃi că aproape ne duc la faliment. Dacă s-ar 
putea să ŃineŃi cont de recomandarea noastră ne-am bucura foarte mult ! Având în 
vedere faptul că nu discutăm alte probleme n-am decât să …. 
 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  



 Ne pare rău, discutăm doar ordinea de zi a sesiunii de dezbatere. 

Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Ne - ar fi plăcut ! Vă mulŃumim că ne-aŃi invitat şi pe noi şi ar fi de dorit ca în mai 
multe probleme să ne consultaŃi. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Procedura declanşată astăzi, vine să răspundă cerinŃelor cetăŃenilor, este o 
procedură reglementată prin lege. Este la latitudinea administraŃiei publice locale de a 
consulta populaŃia.  
 Vă mulŃumesc ! 
 
Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Sunt multe probleme pe care probabil dumneavoastră nu le cunoaşteŃi cum le 
cunoaştem noi din teren. De aceea eu mă limitez aici dar dacă aceasta este situaŃia, deci 
asta este dorinŃa noastră, a mea personal, cu privire la societatea noastră pentru că are 
nişte angajaŃi şi este foarte greu. Vă mulŃumesc ! 

 A ieşit din sală doamna consilier Takacs Aranka. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Vă mulŃumesc şi vreau să menŃionez un aspect: administraŃia locală ar dori să 
discute şi alte probleme, putem să discutăm foarte multe aspecte, dar sunteŃi de acord 
cu mine că aşa cum vă stabiliŃi dumneavoastră un plan de afaceri şi vă ŃineŃi de el, aşa 
am încercat şi noi să stabilim o ordine a discuŃiilor şi să o respectăm. 
 În baza cererii depuse de societăŃile comerciale care-şi desfăşoară activitatea în 
PiaŃa Obor, zona I, II şi III am întocmit această documentaŃie care fundamentează 
dezbaterea noastă: „domnule primar, societăŃile comerciale situate în PiaŃa Obor zona I, 
II, şi III vin cu rugămintea de a reduce chiria pentru terenul aferent spaŃiilor comerciale.” 
Această cerere stă la baza acestei dezbateri, deci, nu ne ferim, o discutăm, însă după 
cum ştiŃi prioritar rămâne ordinea de zi. 
 
Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Ne bucurăm că aŃi convocat această dezbatere publică, ştim că la bază stă ideea 
că noi dorim, dacă este dorit şi considerat oportun de către toată lumea care ar putea 
avea un interes în această întâlnire. De aceea, vă rog să consideraŃi rolul 
dumneavoastră ca fiind foarte important în această dezbatere, noi chiar vrem să ştim, 
dacă vi se pare o idee bună, dacă vi se pare că este o abordare potrivită, dacă 
consideraŃi că ar fi oportun să micşoraŃi chiria de la 10 lei/mp/lună la 8 lei/mp/lună. Totuşi 
eu zic că avem un început bun. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Să sperăm că ne Ńinem de el. MulŃumesc ! Noi vom consemna recomandările 
dumneavoastră şi le vom aduce la cunoştinŃă consiliului local.  

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii 
Publice  

 Mai este altcineva care doreşte să formuleze vreo obiecŃie sau să se înscrie la 
cuvânt ? Vă rog cine doreşte să ia cuvântul … , îmi spuneŃi vă rog numele ? 
 Asandei Mironel reprezentant al S.C. CRISTALEXANDI S.R.L. 
 Opriş Floarea reprezentant al S.C. Ioan şi Florica S.R.L. 



 Stimate domn Asandei Mironel aveŃi cuvântul. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  
 
 Două probleme, vă rog: stabilirea cuantumului taxelor şi tarifelor de închiriere din 
PiaŃa Obor. În PiaŃa Obor nu se pot stabili taxe, aceste taxe sunt valorificate de 
societăŃile care se ocupă de salubrizare, distribuire energie electrică şi, în acest caz, aş 
vrea ca nivelul acestor taxe să fie stabilite pe plan naŃional. Deci, în orice piaŃă, că-i 
Bucureşti, că-i Hunedoara, că-i Timişoara să fie aceleaşi taxe şi tarife, să nu încasăm 
taxele la nivel de alte oraşe. GândiŃi-vă că toate acestea înseamnă cheltuieli, întreŃinerea 
spaŃiilor şi aşa mai departe. Noi chiar dorim să ştim ce facem: mergem mai departe cu 
această idee sau nu mergem mai departe. Este posibil ca publicul să fie de acord, este 
de dorit să fie entuziasmat, dar la fel este posibil să ne prezentaŃi opinii care sunt total 
contrare nouă. Pentru a afla diferitele păreri ne-am hotărât să participăm la această 
dezbatere publică şi sper să fie o discuŃie vie şi cu idei care realmente să vă ajute să 
luaŃi o hotărâre bună vis a vis de proiectul menŃionat de dumneavoastră.  
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

  Da, vă mulŃumim ! 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Şi să mergem şi la nivelul de minimum, să venim pe Hunedoara cu tarife sub, sub 
mult nivelul de … 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

  … puterea de cumpărare scăzută … 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Exact ! Deci, noi vrem să fim, vrem să fim pe Ńară, dar ne facem de fapt, ne minŃim 
că suntem pe Ńară, nu mai suntem pe Ńară. Avem acolo deschise nişte chioşcuri, că aşa 
se spune că sunt chioşcuri, nu mai sunt magazine, ce magazine, aiurea magazine, deci 
la nivelul acesta, vă rugăm să ne ajutaŃi. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Aşteptăm o propunere în sumă aşa cum a făcut şi colegul dumneavoastră. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

  … zi !  

Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 În această situaŃie, noi trebuie să avem certitudinea că se reduce chiria. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Corect !  

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

  Bine, am discutat, comunicaŃi o sumă ! 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  



 De aceea zic, şi eu sper ca în final să avem un tarif de …suntem de acord că şi 
dumneavoastră trebuie să aveŃi un beneficiu dar şi noi să trăim. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Dar noi suntem de acord cu dumneavoastră şi vă rog să faceŃi o propunere 
pertinentă a sumei. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Nu m-am consultat ca să zic … zicem …un veto …, un veto…. Cât ? 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Da, vă rog să consemnaŃi ca recomandare. 

Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Ei bine, vă propun un tarif de 8 lei/mp/lună … 

 Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTAL EXANDI S.R.L.  

 Eu cred că este foarte bine 8 lei …, este o propunere… 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

  Nu este bine ! 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

  Nu-i bine ? …ziceŃi, ziceŃi … 
  
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Vă rog, să discutăm pe rând, da ! 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

   … zicem … 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

  … nu este bine … 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

   … zi … 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 În oraş există chirii la 5 lei/mp. În piaŃă este foarte mult 5 lei/mp/lună, înŃelegeŃi, şi 
noi, agenŃii economici plătim în prezent 10 lei/mp/lună. Este mult, foarte mult, pentru ce 
activitate desfăşurăm noi. Salut implicarea şi faptul că există interesul acesta, însă din 
toate demersurile dumneavoastră, nu aŃi reuşit să luaŃi pulsul exact de pe teren …, faptul 
că o mare parte din agenŃii economici care deŃin spaŃii comerciale în PiaŃa Obor se 
confruntă cu probleme financiare. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  



  … zi cu cât să mergem … 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Eu consider că această variantă de tarif pe care v-o propun, este pertinentă şi mă 
refer la o reducere cu 50 % faŃă de tariful actual. Este suficient şi după părerea mea, 
ceva foarte util.  

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

  … domnule Viceprimar …  

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Dumneavoastră faceŃi recomandarea, deci să nu uităm că proiectul trece prin 
consiliul local. Aş vrea să ne informeze doamna  Pascaru ce tarife sunt în alte localităŃi. 
 
Doamna Pascaru Amalia – director al Serviciului Pub lic Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  
 
 Vă referiŃi la tarifele din Ńară, eu am adus nişte tarife… 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 … nu din Ńară … referiŃi-vă la puterea de cumpărare… 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Vă mulŃumesc domnule … însă trebuie să-i răspundem … 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 „Şi inflaŃia … să avem în calcul şi inflaŃia…” 

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna Pascaru Amalia – director  al Serviciului Public Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  
 
 Domnul viceprimar a spus să ne referim la tarifele din Ńară. În Ńară luăm oraşe mai 
mari sau mai mici: la Tecuci, tariful terenului pentru închiriere platouri în PiaŃa Centrală 
este de 22,50 lei/mp/lună; la Dorohoi, terenurile pe care sunt amplasate chioşcurile şi 
tarabele au tariful stabilit la valoarea de  57 lei/mp/lună. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  
 
 Suficient, vă mulŃumesc ! Pentru a afla diferitele opinii am hotărât să convocăm 
această dezbatere publică…  

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii 
Publice  
 
 Vă rog, doamnă Opriş Florica aveŃi cuvântul. 



Doamna Opri ş Florica – reprezentant al S.C. IOAN ŞI FLORICA S.R.L.  

 Eu am o situaŃie mai specială … dacă pot să discut aici…multitudinea problemelor 
cu care mă confrunt … 

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
Publice  

 La obiectul proiectului de astăzi, vă rog frumos, dacă aveŃi recomandări la acest 
proiect, pentru care s-a organizat dezbaterea publică. 

Doamna Opri ş Florica – reprezentant al S.C. IOAN ŞI FLORICA S.R.L.  

 Având în vedere că astăzi nu se pot discuta mai multe probleme …, numai la 
proiect …în această situaŃie o să se mai organizeze o altă şedinŃă ?  
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Cu siguranŃă ! 

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
Publice  

 Categoric ! Dacă aveŃi recomandări la acest proiect ! 

Doamna Opri ş Florica – reprezentant al S.C. IOAN ŞI FLORICA S.R.L.  

 …este în legătură cu spaŃiul comercial din PiaŃa Obor, dar nu pe subiectul acestei 
dezbateri… 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Am înŃeles ! Deci, domnul primar va mai organiza astfel de dezbateri, va mai avea 
asemenea iniŃiative împreună cu consilierii pe care dumneavoastră ia-Ńi ales.  
 Altcineva, vis a vis de proiect ? 
 
Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
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 Mai doreşte altcineva să se înscrie la cuvânt ? 
 DoriŃi să vă înscrieŃi la cuvânt ? PoftiŃi vă rog ! 
 
Un reprezentat al unei societ ăŃi comerciale  

 S-a vorbit foarte mult aici despre chirie, însă noi, comercianŃii din PiaŃa Obor mai 
avem o problemă care vizează autorizaŃiile de funcŃionare. Eu cred că la noi aici în 
Hunedoara este cea mai mare taxa pentru autorizaŃia de funcŃionare: 200 de lei pentru o 
simplă ştampilă… 

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
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 Îmi cer scuze că-l întrerup pe domnul, dar subiectul propus de dânsul face 
obiectul unui alt proiect de hotărâre. O să vă rog să ne limităm la obiectul proiectului de 
astăzi, vă rog frumos. 



 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Un reprezentat al unei societ ăŃi comerciale  
 
 Dumneavoastră ştiŃi mai bine cum timpul costă bani la toată lumea şi oamenii sunt 
tot mai presaŃi de timpul care nu le mai ajunge… Aş vrea să fiu foarte scurt şi să mă 
gândesc la ambele poziŃii: a administraŃiei şi a celor care au propuneri, pentru că într-un 
fel sau altul, mă aflu şi eu în această poziŃie, adică trebuie să văd ce îşi doresc oamenii 
şi ceea ce doreşte administraŃia. Evident că întotdeauna vom avea mai multe opinii, şi 
dacă ne axăm foarte mult pe discuŃii, sigur că întotdeauna, cei care fac administraŃie vor 
avea o anumită dorinŃă şi cei care sunt beneficiari ai actului administrativ vor gândi cu 
totul altfel. De aceea zic, şi eu sper ca în final să avem un tarif de … nu facem filozofie 
deci… 
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 DoriŃi să formulaŃi o recomandare la acest proiect ? 
 
Un reprezentat al unei societ ăŃi comerciale  
 
 Vă rugăm să ne sprijiniŃi sau cum consideraŃi dumneavoastră …. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

  MulŃumesc pentru opinie ! 
  Dacă altcineva, mai doreşte să formuleze vreo recomandare ? 
 
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezntant al S.C. N ETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 Pot să adresez o întrebare ? 
 
Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
Publice  

 AveŃi cuvântul doamnă ! 
  
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezntant al S.C. N ETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 Noi am adresat câteva propuneri şi sugestii pe care le-am depus la 
dumneavoastră, înainte de a începe dezbaterea publică pentru proiectul care se prezintă 
astăzi. În urma apariŃiei acestui proiect de hotărâre, am avut o întâlnire cu toŃi agenŃii 
economici din PiaŃa Obor şi am căzut de acord asupra câtorva puncte de vedere pe care 
le-am prezentat succint în recomandările depuse. Faptul că sunt prezenŃi reprezentanŃii 
agenŃilor economici din PiaŃa Obor, denotă faptul că acest proiect a stârnit interesul 
comercianŃilor din piaŃă.  
 În cererea iniŃială pe care am depus-o la sediul instituŃiei am solicitat şi 
concesionarea terenului. Putem să discutăm şi problema concesionării terenului  … că 
nu o fi acum, că o să fie mai încolo … dar să luăm în calcul, să discutăm numai despre 
tarif … haideŃi să vedem ce facem şi cu concesionarea terenului dacă se poate deoarece 
promisiuni avem de când … 
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 Îl rugăm pe domnul Bilei Lucian să ne ofere mai multe detalii. 
 
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al S.C. NETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 PoftiŃi ? 
 
Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
Publice  

 Îl rugăm pe domnul Bilei Lucian să ne ofere mai multe detalii. 
 
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al S.C. NETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 Noi de când am avut chioşcurile am avut această problemă. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Dânşii au solicitat reducerea chiriei sau concesionarea terenului aferent 
construcŃiei. 

Domnul Bilei Lucian – reprezentantul biroului Urban ism  

 Eu cunosc foarte bine situaŃia din piaŃă, cel puŃin din sectoarele II şi III pentru că 
ştiu când s-au realizat acele modernizări fiecare cum ... , acum că s-a pornit de la o 
simplă masă, după aceea o tarabă din metal şi încet, încet am încercat să modernizăm 
complet. Eu cred că din acest punct de vedere nu toată lumea este mulŃumită, că totuşi 
ceva … 

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al S.C. NETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 Bun domnule Bilei…, dar noi nu mai avem patru ani de …, suntem în 2013, 
suntem tot pe banii noştri până în 2017…încă patru ani, dar dacă noi în patru ani nu 
putem să facem ceva, vine cineva şi zice uite … 

Domnul Bilei Lucian – reprezentantul biroului Urban ism  

 Cu această ocazie s-au făcut şi nişte contracte de închiriere pe perioadă mai 
îndelungată. 

Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al S.C. NETTY ATRACTIV S.R.L.  

  … până în 2017, pe zece ani… 

Domnul Bilei Lucian – reprezentantul biroului Urban ism  

 … aşa, dar acele contracte au şi clauze de prelungire bineînŃeles, deci nu 
înseamnă că în momentul în care a expirat contractul de închiriere se întâmplă ceva. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Contractul de închiriere poate fi prelungit. 

Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al S.C. NETTY ATRACTIV S.R.L.  

 Se poate întâmpla orice, deci noi vrem să fim asiguraŃi. 



 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  
 
 Recomandarea dumneavoastră este de a se concesiona terenul aferent 
chioşcurilor. MulŃumesc ! 
 Mai este altcineva care doreşte să formuleze vreo recomandare?  
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna Herghelegiu Antoneta – reprezentant al .C. N ETTY ATRACTIV S.R.L.  
 
 Sunt foarte multe probleme acolo în spate la noi … ne-ar plăcea… am vrea şi noi 
un pic de modernizare… 

 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
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 Doreşte să formuleze o recomandare… domnul Nandra Petre. Dăm cuvântul 
domnului Nandra Petre, vă rog, domnule Nandra. 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Aş vrea să vă mulŃumesc tuturor participanŃilor însă aş fi dorit ca şi domnul primar 
să fie cu noi, mă bucur că este domnul viceprimar măcar… 
 Salut implicarea şi faptul că există interesul acesta, a domnului primar, a 
dumneavoastră domnule viceprimar şi a domnilor consilieri, pe acest subiect. PrezenŃa 
dumneavoastră ne dă garanŃia că suntem ascultaŃi. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Domnule Nandra, dacă eraŃi de la începutul dezbaterii a-Ńi fi auzit de ce nu 
participă domnul primar, mă scuzaŃi, dar dumneavoastră aŃi întârziat… 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Eu v-aş recomanda că peste patru ani…ne pomenim şi cu dumneavoastră că veŃi 
candida ca şi primar.… 

Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
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 Domnule Nandra, îmi cer scuze că vă întrerup, dar o să vă rog să ne limităm la 
obiectul proiectului de astăzi, vă rog frumos, să nu politizăm această dezbatere. 
Discutăm doar la proiectul de act normativ. 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Vreau să spun că va trebui să se implice mai mult administraŃia pentru a ne 
rezolva aceste probleme: am solicitat direct închirierea terenului, chiria este foarte mare. 
Am spus clar, reducerea cu 50 % faŃă de tariful actual, este după părerea mea o 
propunere pertinentă. Să sperăm că lucrurile vor merge pe drumul cel bun. 



 Dar să revin, eu consider că noi am fost duşi în eroare, am făcut investiŃii şi 
construcŃii acolo. Vă voi prezenta exact cazul meu: după ce am realizat construcŃia, 
primarii care au fost ne-au triplat chiriile în loc să ne ajute ştiind că ne-am investit banii 
acolo pe terenul primăriei; clădirea este proprietatea mea şi eu nu mai am …, nu mai pot 
face nimic …, eu sunt legat de această construcŃie. 
 Eu, cer direct vinderea pământului pentru că mi-am investit banii în această 
construcŃie şi primăria cât o fi ea primărie face ce vrea cu mine, construcŃia este a mea şi 
pământul este al lor. Deci, cer prima dată vinderea pământului, şi în cel mai rău caz, 
concesionare pentru că în piaŃă pe acest platou sunt concesionări şi unii au concesionări 
şi unii nu.  
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 MulŃumesc domnului Nandra, vom răspunde recomandărilor ! 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Vreau să vă mai spun o mică experienŃă: am închis activitatea de un an de zile, 
într-un an, n-am produs nici un leu. După ce m-am chinuit să schimb profilul, a trebuit să 
obŃin autorizaŃie de funcŃionare, ca toată lumea … luându-mi autorizaŃie a trebuit să aduc 
şaptezeci de milioane aici…am luat două mii de euro împrumut ca să pornesc din nou. 
Asta face cine-i stăpân pe pământ face ce vrea cu mine. Deci, eu rog prioritar 
cumpărarea, dacă dumneavoastră aŃi ales altceva, adică concesionare şi după aceea noi 
să putem cumpăra, este foarte bine oricum. 
  
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 MulŃumesc ! SunteŃi toŃi de acord că aceştia sunt paşii: urmează să ne punem la 
curent cu tot ceea ce înseamnă situaŃia din teren, aveŃi sprijinul administraŃiei locale şi a 
domnului primar care a avut această iniŃiativă, nu politizăm deloc pentru că nu-şi are 
obiectul. A avut această iniŃiativă domnul primar cu această şedinŃă la sugestia 
dumneavoastră şi, aşa cum spunea domnul Nandra ştim ceea ce solicitaŃi, până atunci 
vedem ce se face cu cele două propuneri de tarif, le vom trece prin consiliul local şi 
urmăm procedura.  Este bine ? 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Este foarte bine ! 

Domnul Horopciuc Sava – reprezentantul S.C. ANDREEA  & RUT SAV S.R.L.  

 Domnul primar să privească mai sufleteşte spre noi pentru că … 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Domnul primar chiar priveşte mai sufleteşte pentru că a convocat şedinŃa de 
astăzi… 
  
 A sosit în sală doamna consilier Takacs Aranka. 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Domnule viceprimar, vă spun, că cei doi primari care au fost, au stat un mandat 
pentru că nu s-au apropiat de noi, deci, la al doilea mandat oamenii nu-şi mai pun 
ştampila pe da, să ştiŃi, că asta-i problema. Noi avem două drepturi: să muncim şi să 
punem la patru ani da sau nu, deci atât şi două mandate văd că nu a mai prins nici un 
primar, că nu s-a apropiat de noi … 



 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 ŞtiŃi ce-i dureros, noi avem construcŃiile cu proiecte …. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 … exact ! 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 … aprobate de Primăria Hunedoara, proiecte normale în Ńara asta, dar … 
 
Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 ... deci construcŃia mea … pământul administraŃiei … 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Dar suntem înscrişi într-un singur număr …, într-un singur număr ca şi când ne 
ducem la război, câte un număr topo toŃi de acolo … 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Domnul fost primar…..cum îl cheamă pe fostul primar, pe domnul Hada care ne-a 
zis aşa: „ băi băiatu, nu pot să scot piaŃa de aici şi s-o arunc afară, mi se pare foarte logic 
cum a vorbit; îi identific alt teren şi persoanei care a avut teren aici îi dau la Valea Seacă 
sau undeva îi dau alt teren. Dar a zis: nu, eu vreau aici în piaŃă, adică să ia toate 
chioşcurile noastre şi zice să dau eu la primărie tribut şi să nu dau la acela care vrea.  

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Am înŃeles … dar nu cred că se poate pentru că este domeniul public. 

Domnul Asandei Mironel reprezenant al S.C. CRISTALE XANDI S.R.L.  

 Deci pământul al cui este … şi locaŃia este … investiŃia este a mea, deci domnule 
viceprimar …. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Am înŃeles ! 

Doamna Opri ş Florica – reprezentant al S.C. IOAN ŞI FLORICA S.R.L.  

 Deci, eu am primit pământul acela pe care am construit în piaŃă, l-am primit prin 
Biroul Tutelar când a murit fata şi ginerele şi l-am primit pentru nepoŃi. Deci eu l-am 
primit prin Biroul Tutelar şi eu când am realizat construcŃia am investit, vă daŃi seama ce 
am investit acolo …,  o încăpere am închis-o de un an de zile, încasez 50 de lei la zi şi 
impozit am atâta … 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 … deci vă asigur … 

Doamna Opri ş Florica – reprezentant al S.C. IOAN ŞI FLORICA S.R.L.  



 Aş dori  să pot să  cumpăr terenul pentru nepoŃii mei orfani, deoarece eu pentru ei 
am construit acolo … 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Îmi cer scuze, vă asigur de toată disponibilitatea administraŃiei locale pe care 
dumneavoastră aŃi ales-o aşa cum spunea domnul Nandra că problema PieŃei Obor, a 
chioşcurilor va fi pusă într-o discuŃie între noi cei din administraŃie, va fi adusă la 
cunoştinŃă dumneavoastră şi vom face tot efortul pentru că domnul Nandra avea 
dreptate, noi am tot fost în piaŃă, cunoaştem situaŃia, eu cel puŃin o ştiu la fel de bine ca 
dumneavoastră, chiar dacă nu am nici o legătură cu comerŃul şi vă dăm răspunsul în cel 
mai scurt timp. Acel răspuns legal care să ne permită să fim acoperiŃi să nu se întâmple 
ceva după un anumit interval de timp în care să vină unul să zică că am moştenit acolo…  
 Vă asigur că vom respecta nu doar litera legii ci şi spiritul ei ! 
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna P ăcurar Ioana – reprezentant al S.C. PAUL ADRI S.R.L.  
 
 O întrebare aş avea: dacă aveŃi un plan pentru anul 2013 referitor la Complexul 
Dunărea sau PiaŃa Dunărea ? 
 
Doamna Toma Valerica – consilier Centrul de Informa re pentru Cet ăŃeni şi Rela Ńii  
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 Îmi cer scuze că intervin, dar o vă rog să ne limităm la obiectul proiectului de 
hotărâre care este supus dezbaterii publice astăzi,discutăm doar la proiectul de act 
normativ. 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 FaceŃi şi dumneavoastră o adresă, putem discuta, ne punem noi la punct cu 
lucruri  pe care nu le cunoaştem.  

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

  … în şedinŃa care urmează dacă … 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Dumneavoastră hotărâŃi, v-am spus cum se procedează: înaintaŃi o adresă, la 
doamna Toma dincolo la compartimentul de informaŃii şi noi urmează… uitaŃi cine a făcut 
această adresă a fost foarte bine, cu semnături, cu ştampile, în baza acestei adrese a şi 
fost organizată această dezbatere, de dumneavoastră Ńine şi puneŃi acolo ceea ce doriŃi 
dumneavoastră să discutăm … 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Aş mai vrea un lucru, dacă în şedinŃa care urmează să dezbateŃi problema, să 
ŃineŃi cont şi de ce-am păŃit eu să nu mai păŃească nici care. Deci, dacă un om închide 
activitatea lui acolo nu-i mai luaŃi bani, pentru că nu are de unde, dacă înŃelegeŃi. Eu, un 
an de zile am vrut să-l vând, nu-l cumpără nimeni, am vrut să fac orice cu el, trebuia să-l 
demolez. Am rugat - o pe domnişoara director să-mi spună dacă există cadru legal, însă 
nu poate… vă rog stabiliŃi cadru legal, vă rog eu frumos şi să nu mai plătească nimeni 
chirie pe un spaŃiu pe care nu-l foloseşte, că doar nu a adus pământul din Canada. 
 



Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Trebuie să respectăm legea ! 

Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 … înseamnă proprietate… 

Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Sigur, este o recomandare şi … 
   
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Asta înseamnă să devii proprietar, nu doar pe clădire ci şi pe pământ şi atunci 
închid activitatea şi nu mai fac nimic … atât vreau eu … 
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Vă rog frumos, să discutăm pe rand, sau dacă consideraŃi că nu mai sunt 
intervenŃii...  
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Doamna Pascaru Amalia – director  al Serviciului Public Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  
 
  … tariful de care spuneŃi dumneavoastră de 5 lei se referă la taxă expunere 
marfă în afara Ńarcurilor, este vorba de comercianŃii care vând marfă en-gros: lubeniŃă, 
varză … ce vând în afara Ńarcurilor şi ce depozitează dânşii pe lângă, deci nu se referă la 
ce expuneŃi dumneavoastră în afară, tariful de 5 lei se referă doar la ei. 
 
Reprezentanta unei societ ăŃi comerciale  
 
 …care expun 5 m în faŃă de la magazin … 
 
Doamna Pascaru Amalia – director  al Serviciului Public Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  
 
 Deci, dumneavoastră aveŃi contractele de închiriere întocmite pe suprafaŃa 
chioşcului, pe suprafaŃa pe care o ocupaŃi cu chioşcul, terenul din faŃa spaŃiului trebuie 
scos la licitaŃie dacă doriŃi să faceŃi expunere. Fiecare comerciant dacă doreşte să 
expună marfă, pentru fiecare chioşc în parte va trebui să … 
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Reprezentanta unei societ ăŃi comerciale  
 
 Doresc să adresez şi eu o întrebare: acoperişurile care s-au realizat la mese s-au 
realizat pentru a proteja marfa când plouă şi când ninge nicidecum pentru expunerea 
mărfurilor până la jumătatea lui. 



 
Doamna Pascaru Amalia – director  al Serviciului Public Administra Ńia Pie Ńelor, 
Târgurilor  şi Oboarelor  
 
 Da, discutam şi acest aspect …. 
 
Reprezentanta unei societ ăŃi comerciale  
 
 Dacă veniŃi o să vedeŃi că toate acoperişurile sunt pline şi încărcate de marfă de 
care noi care deŃinem chioşcurile din spate nu ne vedem. Deci, noi nu avem dreptul să 
expunem un manechin în faŃa vitrinei, că acoperim vecinul din dreapta sau din stânga 
dar, acoperişurile de pe aleea de trecere sunt încărcate de haine. În consecinŃă, există o 
problemă pe care noi, între comercianŃi, nu ne putem înŃelege. Trebuie soluŃionată 
această problemă astfel încât să fie clar pentru toată lumea, noi unde ne expunem, cât 
avem dreptul să ne expunem şi cât se plăteşte pentru că sunt comercianŃi care se extind 
fără să plătească nici un leu şi ne dezavantajează pe ceilalŃi care de fapt am vrea să ne 
expunem şi nu avem unde. Este o problemă cu care ne confruntăm zi de zi. 
 
 Datorită dialogurilor simultane din sală înregistrarea audio nu poate reda cu 
acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente în sală. 
 
Domnul Nandra Petre  reprezenant al S.C. NAN ROMINA  S.R.L. 

 Vă recomandăm să vă faceŃi bilanŃ o dată la şase luni sau anual, deci de patru ori 
în actualul mandat şi să ŃineŃi cont şi de cetăŃeni că dacă-l faceŃi numai la sfârşit de 
mandat este foarte târziu. Deci să vă întocmiŃi la sfârşitul fiecărui an un bilanŃ … cetăŃenii 
ce doresc…  
 Dacă dumneavoastră încercaŃi să soluŃionaŃi aceste probleme puteŃi reveni peste 
patru ani în faŃa cetăŃenilor. 
 
Domnul Dan Bobou Ńanu – viceprimarul municipiului Hunedoara  

 Am înŃeles ! Vă mulŃumesc în numele domnului primar că aŃi acceptat invitaŃia, vă 
mulŃumim pentru participare şi declarăm şedinŃa închisă.  
 
 
 
 
 
Întocmit în 9 exemplare, câte unul pentru fiecare parte semnatară, la data de 
10.12.2012. 
 

 Primar  Viorel Arion  

Viceprimar          Dan Bobou Ńanu  

Consilier local        Takacs Aranka 

Consilier local        Muzsic Robert Eugen 

Director Serviciul Public AdministraŃia 
 PieŃelor, Târgurilor  şi Oboarelor     Pascaru Amalia  
 

Sef serviciul AdministraŃie Publică Locală    Podea Gabriela  



Şef serviciul Public Comunitar Local 
de EvidenŃă a Persoanelor       Pasc Răducu Marius 
 
Reprezentant biroul Urbanism, Amenajarea Teritoriului,  
Cadastru şi Control în ConstrucŃii                                           Bilei Lucian 
 

                            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             Întocmit,  
   Responsabil de relaŃia cu societatea civilă 
        Toma Valerica 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Anexă la prezentul proces verbal. 
 

 
Lista cu participan Ńii şi cetăŃenii care au depus recomand ări  

în cadrul procesului de consultare public ă având ca obiect proiectul de hot ărâre 
privind stabilirea taxelor şi tarifelor de închiriere pentru folosirea locurilo r publice 
de desfacere din pie Ńele, târgurile şi oboarele din municipiul Hunedoara, pe anul 

2013 
 
 

Nr. 
crt. 

Denumire persoană juridică  Numele şi prenumele Recomandări 
formulate 

1 SC DIACONSI IMPEX SRL Andrei Silvia Mihaiela 4 
2 SC NETTY ATRACTIV SRL Herghelegiu Antoneta 4 
3 SC IOAN SI FLORICA 96 COM SRL Opris Floarea 3 
4 II CHINDEA RODICA Chindea Rodica 3 
5 SC VIOBI COSMETIC COM SRL Igna Ioan 3 
6 SC RAUL ALCOMEX SRL Joldes Silviu 3 
7 SC MOLDOVAN COMSERVICE SNC Moldovan Sever 3 
8 SC DEMNIT TEX IMPEX SRL Iordache Adinela 3 
9  SC DEMIS D&S EXIM SRL Miclea Delia 3 
10 SC CRISTALEXANDI SRL Asandei Mironel 3 
11 SC MAVICOM SRL Şuteu Mirela 3 
12 SC PAUL ADRI SRL Păcurar Ioana 3 
13 SC I.E. ALFA COM SRL Sparios Saveta 3 
14 IF FROICU ELENA Froicu Elena  4 
15 IF SPERIOSU VIORICA Speriosu Viorica 5 
16 SC CRIS PRISMA SRL Arustei Cristina  4 
17 SC RORA LORD IMP EXP SRL Sparios Mariana  6 
18 II TĂTĂRĂŞANU LUCICA Tătărăşanu Lucica  3 
19 SC TEO MODERN SRL MateuŃ Estera 7 
20 SC SIMI CRIS COM SRL  Anghelinei Simona  2 
21 PFA SÎNTEANU TEODORA  Sînteanu Teodora  2 
22 SC COLORADO 57 SRL  Chirilă Ionela  2 
23 IF ASPRIłOIU CONSTANTIN AspriŃoiu Constantin 4 
24 SC BIASIM SELECT SRL Ghib Ştefan 2 
25 SC CAMBIA SRL Nandra Mariana  4 
26 SC ANDREEA & RUT SAV SRL Horopciuc Sava  5 
27 SC NAN ROMINA SRL Nandra Petre 2 
28 SC PAUL ADRI SRL Păcurar Ioana 1 
 


























































